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Vragen van de leden Tony van Dijck, Madlener en Wilders (allen PVV) aan 
de Minister van Financiën over het bericht «Mogelijk 300 miljoen extra naar 
Brussel» (ingezonden 25 april 2014). 

Vraag 1
Klopt het dat het kabinet rekening houdt met nog meer afdrachten aan 
Brussel bovenop de 8 miljard euro die voor volgend jaar staat begroot?1 

Vraag 2
Kunt u nog eens uitleggen waarom u 8 miljard euro aan Brussel doneert, in 
plaats van dat geld in eigen land te besteden aan bijvoorbeeld lastenverlich-
ting voor burgers en bedrijven of het niet afbreken van de ouderenzorg? 

Vraag 3
Wilt u ervoor zorgen dat Nederland zo snel mogelijk de Europese Unie 
verlaat, zodat we weer baas worden over ons eigen land, ons eigen geld en 
onze eigen grenzen, of blijft u liever slaaf van de ongekozen bureaucraten van 
Brussel?

1 Telegraaf, 24 april 2014,
http://www.telegraaf.nl/binnenland/22544808/__Mogelijk_300_mln._extra_naar_Brussel__.html
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